
Seminarevaluering Aorg 100 – Haust 2013 

Gruppe 

 

1. Oppmøte (historikk) 

Semester Median 

Haust 2009 5 

Haust 2011 4 

Haust 2012 88% (4-5 seminar) 

Haust 2013 88% (4-5 seminar) 

* Frå og med hausten 2012 inkludert prosentdel som valde det alternativet.  

 

 

2. Gruppa si vurdering samanlikna med snittet for kullet, og tidlegare 

kull (lite materiale frå tidligare kull) 

(1=i svært liten grad, 2=i nokså liten grad, 3=verken eller, 4=i nokså stor grad, 5=i svært stor grad) 
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H2009  4,2   

H2011 3,7 3,9   

H2012 4,02 4,2 4,26 4,58 

H2013 

Gruppe 1 

4,4 

4 

4,32 

5 

4,36 

4,5 

4,8 

5 

Gruppe 2 4,1 4,2 4,2 4,5 

Gruppe 3 4,4 3,8 4,2 5 

Gruppe 4 4,87 4,62 4,62 5 



 

3. Kvalitative tilbakemeldinger 

Alle tilbakemeldingene som vart gitt på seminaraktiviteten.  

Seminargruppe 1: 

- Syns seminargruppen har vært godt oppbygget og innholdsrik. Samtidig har det vært gode 

muligheter til diskusjon og utdyping av eventuelle spørsmål. I den grad jeg har fått lite 

utbytte er det fordi jeg selv har vært dårlig forberedt til seminarene, og har derfor ikke kunne 

følge med så faglig som ønsket. Dette er min egen skyld.  

- Det kunne gjerne vært flere timer, ettersom læreutbytte stort.  

Seminargruppe 2: 

- Seminarleder er flink til å lære bort. Tar tid til å diskutere. 

- Seminarene begynte seint i semesteret.  

- Seminar var litt sent etter forelesningene temamessig og kunne gjerne vært oftere. Ellers var 

seminarene veldig bra og lærerike.  

- Kunne vært flere seminar kanskje og gjerne startet tidligere.  

- Seminarlederen er absolutt svært godt forberedt. Vi kan stille spørsmål om alt vi lurer på, og 

får gode svar som hjelper oss å forstå pensum. Hvert seminar har hjulpet meg mye, og jeg 

sitter igjen med mye kunnskap! ☺    

- [NAMN SEMINARLEIAR] er kjempe flink og behagelig å høre på. Når det gjelder 

arbeidsformen på seminaret er den også grei, men jeg føler ikke jeg har fått så mye ut av 

seminaret som ønsket. Grunnen til dette er litt uklar, men det hadde vært greit med litt med 

fordypning i de forskjellige emnene. Jeg kunne også likt å ha den obligatoriske oppgaven 

tidligere. Da er slikt dypdykk i faget er effektivt for læringen. Det hadde gjerne også vært bra 

med flere slike oppgaver. Er spørsmål: Vi fikk beskjed på forelesning at vi kun får det vi har 

hatt om på forelesning på eksamen. Men ting som ikke er tatt opp forelesning har vi 

gjennomgått på seminar.  

- Skulle ønske vi kunne lært om de tre perspektivene, siden det fremstår, ut i fra 

forelesningene, som at de er veldig viktige. Du er veldig koselig [NAMN SEMINARLEIAR].  

Seminargruppe 3: 

- Arbeidet rundt partiprogramma bør leggast opp på ein annan måte.  

- Veldig flink seminarleiar! Seminar som ikkje er obligatoriske bør ikkje gå klokka 08.15 om 

morgonen! Dårlig oppmøte kan føre til lite konstruktive diskusjonar.  

- De politiske programmene kunne kommet sener slik at studentene lettere kunne koble 

pensum til det virkelige liv.  



Seminargruppe 4: 

- Jeg synes disse seminarene har hjulpet meg veldig med å forstå sentrale begreper og 

hovedtrekk ved faget. Skulle dog ønske at det var enda flere seminarer fordi faget og 

pensumet er veldig stort og omfattende.  

- Veldig snill og flink seminarleder. Interessante tema. Det eneste jeg vil kritisere for er at det 

skulle vært flere seminarer. Kanskje HVER uke. ☺  

- Meget gode seminarer! Viktige temaer som blir gjennomgått og jobbet med på engasjerende 

og gode måter. Alltid spennende og gøy å møte på seminar! Burde vært flere seminarer! 

Tusen takk til seminarleder [NAMN SEMINARLEIAR] for å ha loset oss gjennom på en super 

måte! Toppkarakter! ☺  

- Gode seminar. Veldig positiv seminarleder. Ingen spørsmål er for dumme. Alt blir forklart 

godt. Seminarleder spør om vi forstår stoffet, og forklarer om noe er uklart. Seminarleder gir 

og positiv tilbakemelding. ☺ Det skulle vært flere seminarer.  

- Jeg skulle ønske vi startet opp med seminar med en gang, for lettere å komme inn i faget. 

Seminaroppgavene kunne vi også fått tidligere i semesteret. Gjerne etter et par uker. Vi 

kunne gjerne hatt flere seminarer enn 5. For min del har jeg hatt stort utbytte av å følge 

seminarene, så det hadde vært supert om det kunne ha vært flere.  

- Jeg har personlig hatt stort utbytte av å følge dette seminaret. Vi har gått igjennom relevante 

temaer, som har gitt meg god innføring i hva faget bygger på. Jeg vil foreslå flere 

seminarmøter. Foreslår også at seminaroppgaven blir utdelt tidligere.  

- Vært en flink og effektiv seminarleder som har ført til at jeg har forstått emner i faget så 

noen ganger har vært litt vanskelig å forstå. ☺ Har også gått grundig igjennom temaene 

foran alle, så blir enklere å forstå! ☺  

- Seminarleder har vært veldig positiv og gitt meg motivasjon til å arbeide med faget. Boken 

Organisasjonsteori er tung og lese, men med litt hjelp til begrep og samarbeid med andre har 

vært veldig nyttig. Det skulle vært flere seminar.  

 

 

 


